
5 Pièces

144 m²

Réf. KGSM2263

530 000 €

Plan-de-la-Tour
Appartement à vendre (83120)
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Maison de village le  plan de la  tour  avec jardin.  Cette maison à gardé

tout  son  caractère  et  un  authentique  esprit  provençal.  Entièrement

restauré, elle conjugue confort et luminosité tout en restant une maison

de  charme.  Malgré  ses  différents  niveaux,  elle  est  très  facile  à  vivre

offrant  de très belles pièces de vie  de plain  pied avec accès au jardin

joliment  aménagé,  calme  et  à  l'abri  des  regards.  Le  1er  étage  offre

deux  chambres  avec  salle  d'eau  et  bureau.  Le  2e  étage  offre  une

troisième  grande  chambre  avec  dressing.  Idéal  et  rare  pour  vivre  au

village en toute sérénité ! Mentions Légales ...

Village house with garden in the heart of the village. This house has kept all of it's

character and authentic provençal spirit. Completely renovated, this bright property

has a nice living area with equipped kitchen opening at the first floor with an access

to the lovely garden. The second floor offers 2 bedrooms with a bathroom and an

office. The 3rd floor benefits of a large bedroom and a dressing. Rare, and ideal for

living in the village with complete peace of mind. Legal notice:agency fees payable

by seller.  Information about  risks  to  which this  property  is  exposed is  available  on

the ...
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